



Cher.e.s Humanimalien.n.e.s,

Jeudi 2 mars nous nous retrouverons en FSS11003 à 11:30 autour de la question de l'argent et de la dette en anthropologie avec un excellent livre édité par Benjamin Lee & Randy Martin.

Nous lirons donc l'introduction de Benjamin Lee et le premier chapitre écrit par Arjun Appadurai dans "Derivatives and the Wealth of Societies."

Nous faisons entrer la question de l'argent au HAL car le 9 mars, nous accueillerons Erik Bordeleau, chercheur au Senselab de Montréal et collaborateur chez ECSA (Economic Space Agency) où il y mène en ce moment un projet ethnographique.

Autre événement à venir, ce vendredi 3 mars, vous êtes invités au lancement du livre *Animal Metropolis: Histories of Human-Animal Relations in Urban Canada*. Le rendez-vous est donné à 17:30 au LIFE OR PIE - Scratch Baker & Café (1134 Bank Street à Ottawa).

Pour plus d'informations, rendez vous sur la page Facebook de l'événement [ici](#).

L'affiche de l'événement avec les détails se trouve aussi [ici](#)

Au plaisir de vous retrouver ce jeudi!

Dear Humanimaliens,

This Thursday at 11:30 in FSS11003, on March 2nd, we gather around money matters in anthropology with bits of an excellent book edited by Benjamin Lee & Randy Martin.

We'll read the introduction by Benjamin Lee as well as the first chapter by Arjun Appadurai of the book "Derivatives and the Wealth of Societies".

We bring the question of derivatives and debt into the HAL in anticipation of our next guest speaker Erik Bordeleau. Erik is a researcher at the Senselab in Montreal and collaborator at ECSA (Economic Space Agency) where he is currently doing an ethnographic project.

Another event coming up this week is the book launch of *Animal Metropolis: Histories of Human-Animal Relations in Urban Canada*. The event is on Friday March 3rd, and starts at 5:30pm at LIFE OR PIE - Scratch Baker & Café (1134 Bank Street in Ottawa).

For more information, go to the Facebook page of the event by [clicking here](#).

You can also check the poster of the event [here](#)

We look forward to seeing you on Thursday!